

City Ballet

Kaohsiung

高雄城市芭蕾舞團

高雄城市芭蕾舞團

Kaohsiung City Ballet

藝術總監 Artistic Director :
張秀如 CHANG, Hsiu-Ru

聯絡人 Contact :
葉淑萍 YEH, Shu-Ping

電話 Tel :
+886-7-771-5483

E-mail :
kcb15483@seed.net.tw

網址 Website :
http://www.kcb.org.tw

團隊地址 Address :
80266高雄市苓雅區四維二路96號3樓
3F., No.96 Siwei 2nd Rd., Lingya Dist., Kaohsiung
City 80266, Taiwan (R.O.C.)

除了傳承古典芭蕾，近年來更致力於芭蕾創作，期望芭蕾的演出有更多的可能。舞團自2001起連續十三年獲文化部選為傑出扶植團隊。2004起更為發掘年輕編舞人才推出創作芭蕾「2004-2013點子鞋 Dance Shoe」巡演於臺北、臺南與高雄，連續十年均獲得高度評價。

The Kaohsiung City Ballet (KCB) was founded by Artistic Director CHANG Hsiu-Ru in Aug, 1992. The purpose was to consolidate professional ballet dancers in southern Taiwan and to spare no effort in promoting ballet in the region. KCB has been received grants from Ministry of Culture for thirteen consecutive years since 2001. In the future, it will continue to strive for artistic creation and keep abreast of the current global trend.



芭蕾舞劇《野天鵝The Wild Swans》，李振雄攝（2013） | The Wild Swans Photo by LEE, Chen-Hsiung

芭蕾舞劇《野天鵝The Wild Swans》，李振雄攝（2013）
| The Wild Swans Photo by LEE, Chen-Hsiung

芭蕾舞劇《野天鵝The Wild Swans》(2013)

芭蕾舞劇《野天鵝The Wild Swans》改編自安徒生童話故事。柔弱嬌貴的公主艾莉莎，為了拯救被皇后巫術變成天鵝的哥哥們，忍耐肉體上的折磨，以蕁麻葉親手織外套給每位王子哥哥。故事中表現出手足間的珍貴情感與無私的情操。

The Wild Swans (2013)

The Wild Swans is an adaptation of Hans Christian Anderson's fairy tale. Princess Alisa suffers physical discomforts to neat nettle coats for each and every one of her brothers. It is the only way to rescue them from the evil witch queen who turned them into swans. Sibling bonds and genuine affection shines true in the work piece.

芭蕾舞劇《野天鵝The Wild Swans》，李振雄攝（2013）
| The Wild Swans Photo by LEE, Chen-Hsiung



四幕芭蕾舞劇《三太子-哪吒》，李振雄攝（2012）
| Na Zha -The Third Prince, Photo by LEE, Chen-Hsiung

高雄城市芭蕾舞團，不但是南部第一個芭蕾舞團，也是全臺灣少數持續經營、創作，並因此培育眾多年輕舞者及編舞家的芭蕾舞團。 -高雄畫刊

The Kaohsiung City Ballet is not only the first ballet company in southern Taiwan, but also one of the few ballet companies which continued to produce new works and train new dancers and choreographers. -Kaohsiung Pictorial, Taiwan

高雄城市芭蕾舞團「點子鞋」提供編舞家及舞者一個嶄露頭角的平臺。不僅編舞家有機會推出新作，舞者也多了一個嘗試多元風格及與人互動的機會。
-Taipei Times

KCB Dance Shoe series provides a platform for ballet choreographers and dancers alike. While it offers a key opportunity for choreographer to present their work, dancers also get to work in various styles and with a variety of personalities. -Diane Baker, Taipei Times



高四幕芭蕾舞劇《三太子-哪吒》，李振雄攝（2012） | Na Zha -The Third Prince Photo by LEE, Chen-Hsiung